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Abstract (en)
The timepiece comprises two stepping motors (2) and (8), the first of which exclusively drives the seconds wheel (7) whilst the second (8) drives
the minutes wheel (15), the hours wheel (19) and, if appropriate, other elements of the display. The independent drive mechanism for the seconds
makes it possible to save electrical energy because each motor can be optimised for the torque necessary for its functions. <IMAGE>

Abstract (fr)
La pièce d'horlogerie comporte deux moteurs pas à pas (2) et (8) dont le premier entraîne exclusivement la roue des secondes (7), tandis que
le second (8) entraîne la roue des minutes (15), la roue des heures (19) et éventuellement d'autres éléments de l'affichage. L'entraînement
indépendant des secondes permet d'économiser de l'énergie électrique par le fait que chaque moteur peut être optimalisé pour le couple nécessaire
à ses fonctions.
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